
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion den 24/8/53.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Ecker
brant, Liliequist.

Förhindrade närvara: Nordlund, Norén, 
E. Karlsson.

§ 1.
Sammanträdets öppnande.

§ 2.
Med anledning av div. nyanskaffningar till klubblokalen dis

kuterades inrättandet av ett lokalfogdeskap att kombineras med inten
dentens befattning. Samtliga Djurgårdens olika lokaler, utöver Sta
dion även brottningens, boxningens och bordtennisens lokaler, skulle 
därmed få sin övervakare, vilken tillsammans med vederbörliga sek
tionsstyrelser skulle planera ev. inköp och förbättringar.

§ 3.
Rinman rapporterade att fotbollens vårredovisning kunde be

traktas som klar intill maj månad med reservation för smärre utgifts
poster. Under diskussionen framkom dock att fotbollens Spanienresa i 
dec. 1952 inte förelåg i slutredovisning. Då samma syntes vara fallet 
med marsturnén 1953 till England, beslöts att ta upp denna fråga vid 
kommande sammanträde tillsammans med sektionsstyrelsen.

I anslutning härtill beslöts uppdra åt skattmästaren att 
göra en uppställning över de olika sektionernas utlandsresor med av
seende på dessas ekonomiska utfall.

§ 4.

Beslöts kalla fotbollsektionens styrelse till sammanträde 
med överstyrelsen på Stadion månd. den 31/8 kl. 18.00 Kallelse genom 
Eckerbrant. Olika frågor att diskutera vid detta sammanträde genom- 
gicks.

§ 5.
På grund av bristande redovisning från sektionerna för orien

tering /hela året/, bordtennis /fr. 1 febr./ och boxning /april-Maj/ 
beslöts att påtalande härav inför ett sammanträde med samtliga sek
tionsstyrelser i mitten av september. Därvid skulle även sektionernas 
anslagsäskanden avgöras.

§ 6.
Uppdrogs åt skattmästaren att till första ÖS-sammanträdet i

varje kvartal framlägga en tablå över föreningens ekonomiska läge, 
sektionernas redovisningar etc.

§ 7.

Meddelade Liliequist att han efter underhandlingar med fot
bollssekr. Holger Begérus på Fotbollstadion i Solna fått besked att 
det av DIF:s förre ordf. Sven Larson disponerade frikortet till Rå
sunda var att anse som ett personligt kort. Motsvarande kort kunde 
från 1954 påräknas för DIF:s nye ordf. Åke Dunér. Som ett proviso
rium hade Bergérus ställt i utsikt att ett extrakort för innevarande 



säsong kunde tänkas ifrågakomma för ÖS-ledamoten S. Eckerbrant.

§ 8.
Meddelade Dunér, att han tillsammans med Norén ansökt om 

följande dagar för skidtävlingar:
6/1 1954 Skansenloppet

24/1 ” Backtävling i Hammarby
” Backtävling i samarbete med Sv. Skidförbundet 

21/2 " Slalomtävling

§ 9.
Enär alla efterforskningar efter den försvunna svenska flagga, 

som Djurgården erhållit av Svenska Flaggans dag, varit förgäves, upp
drogs åt sekreteraren att efterhöra med denna institution om ny flagga 
kunde erhållas alternativt inköpas.

§ 10.
Föredrogs ett brev från AB AIK-hatets vänners verkst. dir. B. 

Pettersson. Lades till handlingarna.
§ 11.

Rapporterade Liliequist från kontakten med Idrottsstyrelsens 
dir. M. Magnusson, att denna vitsordade till alla delar de av Dunér 
vid förra ÖS-sammanträdet lämnade uppgifterna om att IS i sin stat upp
tagit ett belopp på 5.000 kr. att tillfalla Djurgården som engångsbi
drag för Hammarbybacken.

§ 12.
I fråga om impregneringen av Hammarbybacken kunde i avsaknad 

av rapport från Nordlund-Nirling tillsvidare endast beslutas, att 
arbetet med det snaraste skall igångsättas.

§ 13.
Diskuterades ett ev. avstängande av trappan i Hammarbybacken, 

Trappan är numera allmän trafikled, och det måste anses klart, att 
Djurgården i sådant sammanhang inte har något ansvar för trappans kon
dition. Dunér åtog sig att kontakta stadens parkstyrelsens chef, ar
kitekt Erik Glemme, med en påminnelse om tidigare utfästelse att 
bygga ny trappa ev. i sten.

§ 14.
Beslöts att uppvakta, skidsektionens Bertil Karlsson på dennes 

50-årsdag den 25/8 med en blomsteruppsats.

§ 15.

Avslutades sammanträdet.


